
VARDEN SKOLE  

FAU-møtereferat 4. mai. Kl. 18.00-20.00 på Meet.  

 

Til stede:  

Ragnhild Haukeland, Siv Fjeldseth, Silje Wergeland, Sverre Andreas Fekjan, Yngve Medås Stiansen, Olof, 

Ingvill Stenseth, Merethe Strømmen, Olga Meling, Kjersti Solbu.  

Fraværende: Beate Naustdal og Elisabeth Kleppe og Marius Larsen.  

 

1. Velkommen, valg av referent 

Merethe Strømmen som referent.  

 

2. Informasjon fra rektor og saker fra elevrådet 

a. Rapport fra SU-møte. Elevtall, satsingsområder neste år mm. 

Gjennomgang av punkt fra SU møte.  

• Overskudd i regnskapet pga flere faktorer. Tanken var at skolen kunne bruke 

noe av dette til noe hyggelig for personalet. Det virker ikke som det er rom for 

dette. Avklares.  

• Skolegrensen og elevtallet er endret. Se vedlegg.  Ser ut som elevtallet er satt til 

å være maks 399.  Dette er gode nyheter for skolen, samtidig som man forstår 

at det kan være trist for enkelte barn og familier. Det er nødvendig med 

forutsigbare rammer for skolen, men de kjenner på påkjenningen det er for den 

enkelte familie.    

• Ny læreplan som det jobbes kontinuerlig med. Rektor er fornøyd med hva 

lærerne har fått til under Covid kombinert med ny læreplan. Læreplan enda mer 

under huden, og nye metoder for trinnene og metodene de skal bruke er under 

utvikling. Opptrappingsplan for naturfag og koding. Samt videreføre lesefokus 

med leselos(en måte å arbeide med leseforståelse og tekster på) 

•  Skolen mangler litt på arbeidet med inkludering og skolemiljøet. Ny plan er 

laget men nå undersøker de PALS – og har vært på BKL på informasjonsmåte. 

Dette kan være det siste som binder oss sammen på skolen. Ønsker å være 

ensartet i hvordan vi behandler elevene våre. 12 skoler i Bergen som har ulike 

varianter av dette. Systematisk arbeid med å skape et trygt og godt skolemiljø. 

Positiv vinkling på det som elevene gjør. Ikke 100% avgjort. Viktig å ha med 

foreldre og lærerne/ansatte. Viktig at flesteparten ønsker dette. Så da er det 

viktig at FAU er med, og at FAU representanter er med i arbeidet med dette. 

Dette programmet sies å ha dokumentert effekt på skolemiljøet. (Siv Merethe: 

har erfaring med PALS – viktig å vurdere for og mot. Erfaringsmessig er det 

elementer ved PALS som kan være problematisk. )Rektor bekrefter: Viktig å veie 

opp balansen omkring måling ved dette. Barna trenger ikke å bli målt 

kontinuerlig. Skolen har vurdert andre ting: Zippys venner har de hatt. Det satt 



ikke under huden hos Varden skole. Ledergruppen har ulike erfaringer med ulike 

program. Og det er ulike fordeler og ulemper med alle program. Ledergruppen 

har vært på en introduksjon og skal videre i et oppfølgingsmøte nå til uken.  Så 

dette kommer skolen tilbake til fremover.  

 

 

b. Skoleavslutning 7. Trinn?  

Skoleball er under planlegging, dersom det er mulig å gjennomføre.  

Det er dialog med Steffen Dale om det er mulig med en avslutning. Avdelingsleder 

planlegger dette sammen med trinnet. Smittevernsreglene bestemmer hvordan dette 

blir gjennomført.  

 

FAU støtte til skoleballet? Det har de siste årene vært vanlig å støtte skoleballet med 

3000 kr. Der er penger på bok slik at dette kan gjennomføres i år også. 

 

 

c. Foreldremøter høst med info om FAU?  

• Ikke bestemt datoer for foreldremøter. De ønsker å ha foreldremøter, men 

datoene er ikke satt. Rektor formidler tidspunkt til FAU leder når dette er 

avklart.  

 

3. 17. mai. Status? 

Brevforslag er sendt til skolen og FAU for kommentarer.   

FAU medlemmene kan lese gjennom og sende kommentarer til Silje i løpet av kvelden 04.05.21 

 

Hvordan skal vi distribuere brevet:  

- Dele på facebooksiden 1-7 trinn.  

- Dele på hvert trinn 

- Kan skolen legge det ut ved arbeidsplanene på nettsiden. Bør være mulig siden det er et 

samarbeid med skolen.  

- Epost fra skolen?  

- Ranselspost, fysisk print i ranselen?   

 

Det er ikke risiko for at bokprosjektet ikke gjennomføres. 

Skolen er med, og de har bidratt med 10 000,- kroner  

Har til nå samlet inn 40 000,-  

Trenger ca 40 000,- eks mva for å gjennomføre trykking i henhold til tilbud fra Bodoni. Så her 

er behov for flere midler.  

 

Silje har tett dialog med Hilde om fremdriften her.  

 

Silje hadde et møte med Korpset. Da viste det seg at de ikke hadde lest om prosjektet. Så de 

skjønte det bedre etter dette møte. Korpset har også behov for penger, og ville bli med på 



den måten. Men nå er dette et FAU prosjekt, slik at midlene som samles inn her tenkes gå til 

FAU også kan vi heller linke til en tilleggsinnsamling knyttet til sanger o.l ved digital 

gjennomføring.  

 

Silje er blitt utfordret til å snakke med Sydvesten – og kan fikse pressemelding. Så kanskje 

det kan hjelpe på i tillegg. Skolen er med på et intervju. FAU var positiv til dette. 

 

DIGITALT EVENT:  

Reidar far til en på 3 trinn har sagt han kan styre det digitale. Korpset filmer seg selv. Lyden 

blir som det blir. Reidar kommer inn en dag på skolen filmer de største tingene som skolen 

skal presentere, også redigerer og setter sammen. Innen 12. mai skal han ha fått det han 

trenger.  

 

Skolen må styre hvordan dette legges ut. Et tidspunkt eller at det er tilgjengelig hele 17. mai, 

eller maks 2 dager.  

Slik kan link deles med besteforeldre i et bestemt tidpunkt for eks.  

Viktig at alt gjøres i tråd med regelverk for deling etc. Dette er skolens ansvar.  

  

Silje følger opp dette videre.  

 

4. Natteravnene trenger flere folk. Ønsker muligens å utvide sesongen.      

- Tips til natteravnerne om å dele mer bilder for evt. økt rekruttering.  

- Det er litt kaldt i april, så kanskje det skal starte litt senere i sesongen.Få 

ungdommer ute når det er kaldt.   

- Erfaringen er at noen områder er tomme for ungdom mens det andre steder hoper 

seg opp.  

- Russejentene kom til natteravnerne om barn ned til 13-14 år som deltok på 

festingen på Kyrkjetangen. Viktige at det er noen trygge edru voksne tilgjengelig ved 

behov.    

- Supert om alle fremsnakker natteravnerne.  

- Dette bør nevnes på foreldremøtene til mellomtrinnet, slik som er gjort tidligere.  

- Det er jo også en arena for å bli kjent med fyllingsdalen , dersom man er tilflytter.  

 

5. En liten kommentar på slutten av møte:  

Hvis Sydvesten kommer innom skolen i sammenheng med 17. mai boken, kunne det kanskje være et tips 

å bare å få dem til å ta bilder av krysset med manglende fotgjenger 

Evt. sende ut egen pressemelding om manglende fotgjengerfelt, og dra Sydvesten opp dit for å ta bilder 

der.  

6. Nytt møte i juni. Mulig å møtes på skoleplassen/utendørs. Vi avtaler tidspunkt for dette møte når det 

nærmer seg.  


